
Tím č.2 

Retrospektíva 

7.11.2017 
Miesto:  5.45 FIIT STU 
Čas:  8:00 

Prítomní : 

Bc. Katarína Bedejová 
 Bc. Marcel Sabol 
 Bc. Matej Belluš 
Bc. Michal Hampel 
Bc. Marián Hesek 
Bc. Miroslav Procházka 
 Ing. Rastislav Bencel 

Neprítomní : 
 Bc. Michal Gottstein 

Čo treba zlepšiť ? : 

1. Estimovanie taskov je znovu potrebné zlepšiť  
2. Je potrebné lepšie plánovanie v rámci tímu 

 

Čo bolo počas šprintu dobre ? 

Tvorba dokumentácie na wiki v githube sa zlepšila 

 

Čo treba zlepšiť? 

Všetky tasky okrem BSSID generátora sa nestihli spraviť. Pravdepodobne je to z dôvodu 
chybného estimovania, chýbajúcej dokumentácie k existujúcemu projektu a taktiež 
nekompatibility nášho zadania k SCRUM metodike. Spomínané tasky sú ale o core tasky 
celého projektu, t.j. základnú kostru, čiže ak sa tieto tasky dokončia, finálna verzia by mala 
byť už ľahko dokončiteľná. 

 

Z predchádzajúcich stretnutí: 

Čo treba zlepšiť? 



1) Esitimovanie taskov je potrebne zlepšiť: 
• menšie tasky, tasky je potreba zjednodušiť (rozmeniť na drobné) 
•  estimačná jednotka bol vybraný BSSID Generation i17 task (hlasovanie 5 vs 

2) 

 

2) Lepšie plánovanie: 
•  menej dependency (závislosti) medzi taskami 
• Tasky majú byt čo najviac samostatné 

 

3) Všetko na poslednú chvíľu 
• Tasky sa robia až posledné dni pred šprintom 
• progrese skôr - do 5 dni nejaké informácie o progrese na taske. Jednoduchá 

analýza, zhodnotenie, začiatok implementácii (aby sa problémy odhalili skôr) 
4) Viac dokumentácie. Inštalačne príučky pre jednotlivé časti produktu treba vytvárať 

a uchovávať online (dostupne pre všetkých) 

 

Čo bolo počas šprintu dobre? 

Discord ako komunikačný prostriedok sa overil ako spoľahlivé riešenie.  

s 

Zápisnicu spísala K. Bedejová a M. Sabol 

 

 

 


